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Tipus de reunió: Junta ordinària.                                                                                             Acta núm. 21/22-7 

Data de la reunió 5 ‘abril del 2022 Hora: 21:300h-23:00h 

Assistents 

Nerea Palacios, Pío Martín, Ferran Ferran, Lucía Escobedo, Carla Uriburu 

Manel Ibáñez, Elena Cruz, Noemí Durán, Damià Serrano, Laia Vicente, 

Marcos Muñoz 

Ordre del dia 

 

1- Aprovació, si s'escau, de l'acta anterior. 

2- Revisió extraescolars i pròxim curs 2022/23. 

3- Visita a l’obra de l’entorn de l’escola. 

4- Comissió d’alimentació i hàbits saludables - actualització de les actuacions 

proposades a l'acta del mes de desembre i del concurs adjudicació empresa del 

menjador. 

5- Actualització del “Moviment bicibús a Barcelona” dirigida a AFAs. 

6- Trobada gegantons de Catalunya a Sant Feliu. Comentar les sortides a Sant 

Medir i al Mare Nostrum. 

7- Participacions Grossa de Sant Jordi pro-viatge fi de curs de sisè – 

actualització. 

8-  Altres qüestions. 
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Tema Informacions i acords Responsables Situació 
 

1- Aprovació, si s'escau, 
de l'acta anterior. 

 
2- Revisió extraescolars i 

pròxim curs 2022/23. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

3- Visita a l’obra de 
l’entorn de l’escola. 
 
 

 
 

 
  
 
 
 
 
 
 
 

4- Comissió d’alimentació i 
hàbits saludables - 
actualització de les 
actuacions proposades 

 
- Queda aprovada. 

 
 
 

- Hi hagut moltes baixes sense justificar de 
les extraescolars, el que provoca que 
augmenti la quota dels que queden i pot 
arribar a provocar que s’hagi de 
suspendre. Com estem en grups 
bombolla s’ha sigut més flexible amb el 
reglament. De cara al curs que ve, si no hi 
ha restriccions es tornarà a demanar la 
causa justificada de baixa, Sempre hi ha 
un mes de prova per provar-ho sense 
compromís. Al mes d’abril hi haurà reunió 
amb Diver’s per organitzar el curs que ve. 
El mes de maig els alumnes de 6è 
realitzaran 2 tallers de sexualitat, i la 
comissió escola de famílies proposa 
d’aprovar el pressupost de 180€ per 
realitzar un taller de sexualitat presencial 
obert a totes les famílies com es realitza 
cada any, queda aprovat per unanimitat. 

 
 

- El dilluns 4 d’abril la direcció de l’escola i 
l’AFA s’han reunit amb la direcció d’obres 
per fer una visita i queixar-se per 
l’incompliment de l’acord de no fer 
funcionar maquinaria ni a les 9 ni a les 
16:30h. Si algú veu una màquina en 
marxa fora del recinte perímetrat durant  
aquest horari ho ha de gravar per poder 
sancionar a l’empresa constructora. La 
direcció d’obra informa que ho faran 
complir, però que ara s’intensificaran les 
obres que acabaran a l’agost. Al maig es 
farà la rampa d’accés a l’escola i tothom 
haurà d’entrar pel pati. Es parlarà amb 
l’escola de fer un dinantia per avisar que 
la gent estigui el mínim de temps a la zona 
en obres. 

 
 

-  S’ha realitzat la reunió per crear la taula 
negociadora per escollir l’empresa que 
portarà el menjador, actualment és 7iTria. 
De moment s’estan fent les bases del 
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a l'acta del mes de 
desembre. 

 
5- Actualització del 

“Moviment bicibús a 
Barcelona” dirigida a 
AFAs, 

 
6- Trobada gegantons 

de.Catalunya a Sant 
Feliu. Comentar les 
sortides de Sant Medir i 
al Mare Nostrum. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

7- Proposta participacions 
Grossa de Sant Jordi 
pro-viatge fi de curs de 
6è. 

 
8- Altres qüestions. 

 
 
 
 
 

 
 

 
 
 
 
 

concurs per poder obrir-lo abans que 
acabi el curs 

 
 
 

- Cal més gent interessada per poder-ho 
tirar endavant.. 

 
 
 
 
- L’excursió de Sant Medir del 2 d’abril van 

participar 5 famílies amb nens de 4t, 3r, 1r 
i I3, El temps va acompanyar i tothom s’ho 
va passar molt bé, vam poder visitar 
l’ermita perquè el 1r i 3r dissabte de mes 
de 11 a 13h està oberta i a les 12 toquen 
la campana. La sortida de l’ós Baloo a 
l’escola Mare Nostrum van participar 7 
famílies i vam gaudir fins que va 
començar a ploure a la 1. La colla del 
Mare Nostrum ha afegit l’ós Baloo a la 
seva samarreta. També ens van avisar de 
la trobada de gegantons de Catalunya a 
Sant Feliu de Llobregat. Ens hem posat 
en contacte amb ells i necessiten saber 
quants serem, per això s’enviarà un 
dinantià aquesta setmana. 

 
 
- No es farà perquè el funcionament de les 

butlletes és diferent a la Grossa de Cap 
d’any, es necessita més temps per 
organitzar-ho. S’estudiarà millor per 
poder-ho fer l’any que ve. 

 
 

- La Nerea comenta que hi ha diferents 
professors que es jubilen i que s’ha de fer 
l’obsequi del clauer.  
 

- Marcos pregunta si la festa major es 
realitzarà perquè fa falta temps per fer tots 
els preparatius i més si fa 2 anys que no 
es fa. 
 

- En Pio anuncia que deixa l’AFA. 

 
 
 
 
 
Carla Uriburu 
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festes. 
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6è i Pio Martin. 
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Data de la propera reunió    2 de maig del 2022 

 
 
 
 
 
 
 
 
Sra. Nerea Palacios 
Presidenta AFA Baloo 
Data aprovació: 5 d’abril del 2022 

 
 
 
 
 
 
Sr. Ferran Ferran 
Secretari AFA Baloo 

 


